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Négy-öt éve már, hogy a NIS Kőolajipari Rt. közreműködésével a Vöröskereszt magyarkanizsai községi szervezete mostani, felújí-
tott épületébe költözhetett. Az új objektumban lényegesen megjavultak a működési feltételek, raktárhelyiségük azonban nem volt. Az új 
székház bejárata melletti épületek nagyon rossz állapotban voltak, azokat nem lehetett hasznosítani. Néhány hónappal ezelőtt ezeket az 
épületeket lebontották és helyükön nagy ütemben épül az új raktárépület.   

Mivel a Vöröskereszt magyarkanizsai községi szervezete a tavalyi hatalmas migránsválság idején alaposan kivette részét a munkából, 
és a horgosi határnál tanyázó menekültek miatt még mindig eleget tesz feladatainak, az UNDP, azaz az ENSZ Fejlesztési Programja mint-
egy 7 és fél millió dinárt biztosított a raktárépület kiépítésére. A civil szervezet eddig ideiglenesen használatba kapott vagy bérelt helyisé-
gekkel tudta csak megoldani a raktározást, ami egyáltalán nem felelt meg az idevágó előírásoknak. 

– A Vöröskeresztre is vonatkoznak azok az előírások, hogy egy raktár hogy kell, hogy kinézzen, hogy egy élelmiszert hogyan lehet 
tárolni. Semmiképp sem úgy, ahogy ez eddig nálunk volt. A migránsválság idejére kaptunk egy 5x6-os konténert a Nemzetközi Vörös-
kereszttől, amit akkor is, de még most is raktárként használunk. Nagyon remélem, hogy a készülőben lévő, mintegy 140 négyzetméteres 
épületben szabványszerűen tudjuk majd tárolni az élelmet, a tisztálkodási szereket, a ruhaneműt és a katasztrófavédelmi eszközöket, és 
végre méltó körülmények közepette fogjuk végezni azt, amiért vagyunk, a segítségnyújtást – nyilatkozta Cseszkó Mónika, a segélyszer-
vezet titkára.

Lackó Róbert, a magyarkanizsai önkormányzat menekültügyi megbízottja elmondta, hogy a Vöröskereszt raktárépületének építése mel-
lett további 7-7 és millió dináros ráfordítással folyik, és lassan be is fejeződik a tavaly még migránspihenő központként működő vásártér 
felújítása is. Jövőre újabb eszközökre lehet számítani az ENSZ Fejlesztési Programjától.

– Ezt a támogatást azok az önkormányzatok kapják, amelyek közvetlenül is érintve voltak illetve még mindig érintettek az illegális be-
vándorlásban. Mivel Magyarkanizsa benne volt, sőt Horgos, ha jóval kisebb mértékben is, mint tavaly, még mindig benne van, Fejsztámer 
Róbert polgármester és jómagam igyekezünk sikerrel lobbizni az újabb támogatások megszerzése érdekében. A jelek szerint sikerrel jár-
tunk, mert máris több programunk ott van a nemzetközi szervezet prioritási listáján. Ezek közül nagyon jelentős az a pénzügyi támogatás, 
amellyel remélhetőleg már a következő év elején kártalanítani tudjuk azokat a gazdákat, akik a tavalyi évben komoly károkat szenvedtek 
el a migránsáradat miatt. Kiemelt helyen szerepel a Komunalac Kommunális Szolgáltató Közvállalat fejlesztése is, amely különféle mun-
kagépeket vásárolhat majd, de a prioritási listán van a magyarkanizsai tűzoltóotthon felújítására és felszerelésének bővítésére szolgáló 
keretösszeg is, amely magába foglalja egy modernebb tűzoltóraktár kialakítását is – hallottuk Lackó Róberttól.   

Noha a Vöröskereszt raktárépületének kivitelezési munkálatai az időjárás miatt kis késésben vannak, várható, hogy a raktárépület az év 
végéig elkészül és január első felében át is adják rendeltetésének.
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